



# 设立国外公司 / 工厂 Setting-up Foreign Company/Factory

Our Corporate Secretarial Services

我们提供公司秘书服务

Setting-up of Foreign Branch-Company / Factory

外国分行-公司 / 工厂设立

Permit & License Consultancy

商务许可证咨询

Formation & Conversion of Local Company

本地公司注册与转化

Business Dissolution / Voluntary Winding-up

公司商务解散/清盘

Company Search

公司背景调查



Sarawak Corridor of Renewable Energy (SCORE) 砂劳越可再生能源走廊



Iskandar Malaysia 马来西亚伊斯干达



Malaysia Twin Tower 马来西亚双峰塔

WHO 公司

Our foreign clients from various industries were desired to set-up their business in Malaysia. Since conjunction with numbers of government agencies, this has become a strategic platform for the client to build business and set-up factory through the economic corridors that announced by Federal Government of Malaysia. The corridor projects include Sarawak Corridor of Renewable Energy (SCORE) and Iskandar Regional Development Authority (IRDA).

许多来自不同行业的外国客户商家都希望把自己的业务建立在马来西亚。由马来西亚联邦政府所宣布的经济走廊是一个策略性平台，这让想要建立自己的业务/工厂的客户可以通过我们顾问来与相关不同的政府机构合作。这走廊项目包括砂劳越的可再生能源 (SCORE) 以及依斯干达区域发展局 (IRDA)。

WHAT 需求

We are committed to implement and guide foreigner business clients who are interested to SCORE and IRDA projects and planned to set up their factory/business/branch/representative office in Malaysia. We offered business advisory services in company registration, permit and intellectual property rights in trademark and copyrights for clients as to simplify all of work procedure that related to rules and regulations and business laws in Malaysia. Our associated technical team was also brought in to identify and assess the client's business risks and operation management as to ensure they have complied with the Standard Requirement of Malaysia.

我们不遗余力地协助与实施所有对SCORE和IRDA有兴趣或已计划在马来西亚成立自己的企业/工厂/分公司/办事处的外国客户。我们提供的业务咨询包括公司注册，许可证和知识产权包括商标以及版权处理，并协助客户简化所有在马来西亚的规章制度和业务上的法律工作程序。我们联营的专业资深团队也会参与以识别和评估客户在该地的业务风险和经营管理模式，以确保他们遵守马来西亚的标准要求并且顺利达到目标。

HOW 策划

Our team had successfully set-up foreign client's business in Malaysia and with legally safe. It is because we are licensed by the relevant government agencies for company registration and the Intellect Property Registration. We implement and reliaise it in a direct channel, in term of legalizing ownership and protecting the rights of clients. Our client's satisfaction has ensured the planning and work procedure that conducted by us were valuable, considered and insightful.

我们的团队已经成功地帮助到国外客户商家们在马来西亚合法化的情况下建立其业务。这是因为我们拥有授相关政府机构的执照许可直接注册实体企业公司与该知识产权如商标等，合法化持有权和保障客户的权益。我们过去客户的满意度可以确保我们所进行的规划和工作程序都是具有深刻见解性与值得的。

WHERE 联系

Create your **SUCCESS** story with us

让我们创造属于您的成功故事



PRINCIPAL OFFICE

3rd Floor, No. 163 Bomill Estates, Lorong Tun Ahmad Zaidi Adruce 8 93150 Kuching, Sarawak Malaysia

INTERNATIONAL OFFICE

38-2, Jalan 10/116B Kuchai Entrepreneurs' Park Off Jalan Kuchai Lama 58200 Kuala Lumpur Malaysia

新英菲商业管理顾问公司

163号 菱美区 敦阿玛再迪第八巷 邮编：93150，古晋，砂劳越 马来西亚

吉隆坡办公室

38-2, 10/116B路 古彩拉玛商业园区 邮编：58200，吉隆坡 马来西亚

T(电话) : +(6) 082 - 428 188

F(传真) : +(6) 082 - 411 258

E(电邮) : info@imconsultants.com.my

W(管网) : www.imconsultants.com.my